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Site Mc.Cain 

Rond de site Mc. Cain zijn alle opties nog open. Er werd een informele avond  gehouden op 28 maart 2019 omtrent deze site 

McCain. Iedereen was hier welkom.  

N-VA Grobbendonk-Bouwel wil deze locatie duurzaam inrichten. Door de vergrijzing is er immers meer nood aan 

leeftijdsvriendelijke gemeenten. We willen daarom voor deze zone absoluut aandacht hebben voor de behoeften van alle 

inwoners, zowel jong als oud. Het doel van N-VA is om hiermee een voorbeeldgemeente te kunnen zijn voor alle Vlaamse 

gemeenten. 

 

 

                                                          

 

Daarom bezocht N-VA Schepen Eric Van Meensel samen met het college Project Duinenwater van de Group Van Wellen in 

Knokke. Volgens de N-VA Grobbendonk-Bouwel  zou een project zoals Duinenwater een eventuele invulling kunnen geven 

aan de site Mc Cain. Dit project in Knokke bevat woningen, betaalbaar voor iedereen,  commerciële panden en groene zones. 

De bedoeling van dit project in Knokke was om met het sociaal karakter van dit woongebied een accent te leggen op het 

gemeenschapsleven.  

 

 

 



Kasteelhoeve 

De gesprekken i.v.m. de kasteelhoeve worden verder gezet met Kempens Landschap. Echter uit de gesprekken met Kempens 

Landschap kon worden afgeleid dat deze niet  beschikt over voldoende financiële middelen om te investeren of mede-

eigenaar te worden.  

N-VA is voorstander om op termijn de Kasteelhoeve als gemeente zelf aan te kopen. 

 
N-VA schepen Eric Van Meensel voor de Kasteelhoeve 

 

N-VA Grobbendonk-Bouwel zoekt binnen de coalitie mee naar mogelijke doelstellingen die voor de bezoeker laagdrempelig 

zijn.  

Natuurpunt overlegt alleszins wel al om de 14 ha achterliggende bossen  te kopen.  

 

 

Participatie binnen de gemeente 

Participatie is een herkenbaar item uit het verkiezingsprogramma van N-VA Grobbendonk-Bouwel.  

In het kader van participatie werd er daarom door N-VA binnen de coalitie een reglement goedgekeurd om inwoners de 

mogelijkheid te geven vragen te stellen aan het bestuur en eventueel suggesties te doen. De vragen zullen een half uur voor 

de gemeenteraad behandeld worden. Zij moeten echter wel op voorhand ingediend worden.  

 

 

 

 



Sociale kruidenier  

Voor N-VA Grobbendonk-Bouwel is aandacht en zorg voor kwetsbare inwoners binnen onze gemeente een belangrijk 

agendapunt. N-VA steunt daarom voor 100 % mee het idee om een sociale kruidenier in onze gemeente te vestigen. Dit is 

een buurtwinkel waar kwalitatieve producten verkocht zullen worden aan sterk verminderde prijzen.  De vzw Sociale 

Kruideniers Vlaanderen wil aan minder begoeden een waardig alternatief bieden i.p.v. voedselpakketten. Hoe dit in onze 

gemeente zal georganiseerd worden, volgt later. 

 

                         

 

Mobiliteit Midden-Kempen 

Hoe van hogerhand het dossier mobiliteit Midden-Kempen verder zal verlopen, is nog een groot vraagteken.   Zonder een 

voorziening van een  tweede ontsluiting i.v.m. de industrie in onze gemeente kon N-VA Grobbendonk-Bouwel immers vorig 

jaar niet mee instappen in het verhaal van dit dossier. Deze tweede ontsluiting blijft voor de N-VA fractie een absolute 

noodzaak binnen dit dossier. 

 

 

 

Nieuw gemeentelogo voor Grobbendonk-Bouwel 
 

Er werden enkele voorstellen gedaan omtrent het nieuw logo van de gemeente. Het N-VA bestuur wil dat onze inwoners 

inwoners mee hun keuze kunnen uitbrengen over dit logo. De inwoners zullen hun voorkeur kunnen doorgeven via de 

gemeentelijke website. 

 

 

 
 

 

 
 


